
STREDOSLOVENSKÝ ATLETICKÝ ZVÄZ 

Tajovského 228/13, 018 41 Dubnica nad Váhom 

 

Zasadnutie VV SsAZ 

ON-LINE 
26.01.2022 

 

Prítomní: Ján Gigac, Rastislav Hrbáček, Adam Pajunk, Alexander Čakloš, Milan Laurenčík, 

Matej Tabak, Roman Coma 

Neprítomní: Milutín Černák, Ivan Čillík,  

Program: 1. Vyhodnotenie súťaží 2021 - Tabak 
2. Finančná správa 2021 - príjmy, výdaje - Hrbáček  
3. Rozpočet 2022 - Hrbáček  
4. Prihlášky klubov 2022 - Hrbáček  
5. Halová sezóna 2022 - Gigac  
6. Letná sezóna 2022 - Gigac  
7. Informácia o súťažiach 2022, stretnutie s VŠC Dukla – Tabak 
8. Stav štadiónov a vybavenie - Gigac  
9. Rôzne 

 
Ad 1/ Matej Tabak zhodnotil ukončenú sezónu 2021. Pozitívom bolo uskutočnenie všetkých 

plánovaných pretekov. 
 

Ad 2/ Rastislav Hrbáček predniesol vyúčtovanie rozpočtu za rok 2021. Čerpanie rozpočtu je 

v prílohe. Výpisy sú zasielané v kópii aj predsedovi SsAZ.  
 

Ad 3/ Rastislav Hrbáček predniesol plán rozpočtu pre rok 2022. SsAZ by mal nakladať s rozpočtom 

32.000,00 €. Podrobný rozpočet je v prílohe. 
 

Ad 4/ Rastislav Hrbáček informoval o prihlásených kluboch do SsAZ. Novým klubom je AC Stavbár 

Nitra, o ktorého prijatí sa jednohlasne hlasovalo a tento klub bol prijatý do SsAZ. Zoznam 

prihlásených klubov je tak isto v prílohe. 
 

Ad 5/ O pripravovaných HM-SsAZ informoval Ján Gigac. Dňa 12.2.2022 sa uskutočnia HM-SsAZ 
dospelých, dorastu a staršieho žiactva. Preteky pre mladšie a najmladšie žiactvo sa 
predbežne uskutočnia 12.-13.3.2021 v Banskej Bystrici. 

 

Ad 6/ Ján Gigac informoval o zámysle na letnú sezónu 2022. Je predpoklad, že pre najmladšie 

žiactvo a detskú atletiku budú organizované lokálne. Súťaže mladšieho žiactva budú delené 

na dve skupiny sever a juh. A staršie žiactvo a dorast budú organizované ako doposial 

v štyroch kolách. 

 

Ad 7/ Matej Tabak informoval o stretnutí s predstaviteľmi VŠC Dukla Banská Bystrica ohľadne 

využívania štadióna na Štiavničkách. Budú k dispozícii dva štadióny a to hlavný 

a rozcvičovací. Presné termíny podujatí budú upresnené po odsúhlasení termínovej listiny 



pre rok 2022. Je potrebné sa zamerať na vytvorenie organizačnej skupiny, ktorá bude 

organizovať v Banskej Bystrici podujatia SsAZ. 

 

Ad 8/ Ján Gigac informoval o stave štadiónov v SsAZ. V našej oblasti sú k dispozícii nasledovné 

štadióny 

1. Dubnica nad Váhom 

2. Čadca 

3. Martin 

4. Banská Bystrica VŠC Dukla - hlavný 

5. Banská Bystrica VŠC Dukla - rozcvičovací 

6. Žiar nad Hronom 

7. Nitra 

V najbližšom čase budú po dobudovaní k dispozícii štadióny 

1. Žilina 

2. Krupina 

3. Lučenec 

 

Ad 9/ - Ján Gigac informoval o zakúpených náradiach pre súťaže SsAZ. Pripraví rozdelenie na 

jednotlivé štadióny 

  

 

Zapísal: Rastislav Hrbáček 


